

*La version française ci-dessous*

Dear Parents and Guardians,

It is with great pleasure that I take over the role as Head of School at EBIS. I come armed with a wealth of experience in international education, particularly in the realms of the IGCSE and IBDP programmes. I have been, most of my career, working in international schools in Spain, France, Singapore, Malawi, Mozambique, Tunisia, Egypt and more recently Togo where I was the Head teacher of the British School of Lome. When teaching, my subject speciality was Geography and I spent many years as an Examiner/Moderator for the International Baccalaureate Organisation. I am British and come accompanied by my wife, Marta. Marta is French and is a very experienced IGCSE and IB French teacher who also spent many years as an IB Examiner.

I have been following the Enko Education vision of increasing the accessibility to high quality international education for learners across Africa for several years now and am very pleased to now be a part of the group. My aim is to apply my accumulated knowledge and skills to the continuing development of EBIS as a high quality centre of learning where all students are achieving their true potential. High on my agenda is to see how we can harness the linguistic skills of our student population and eventually develop EBIS as a centre of Bilingual Education.

We shall be meeting up as soon as possible after my arrival in Cameroon and I look forward to meeting you all personally.

Kind regards,

John McGuinness

Chers parents et tuteurs,

C'est avec grand plaisir que je prends le rôle de chef d'établissement à l'EBIS. J'arrive avec une grande expérience de l'éducation internationale, en particulier dans le domaine des programmes IGCSE et IBDP. J'ai passé la plus grande partie de ma carrière à travailler dans des écoles internationales en Espagne, en France, à Singapour, au Malawi, au Mozambique, en Tunisie, en Égypte et plus récemment au Togo où j'étais le directeur de "British School of Lome". Lorsque j'enseignais, ma spécialité était la géographie et j'ai passé de nombreuses années en tant qu'examineur/modérateur pour l'Organisation du baccalauréat international. Je suis britannique et je viens accompagner de ma femme, Marta. Marta est française et est un professeur de français très expérimenté de l'IGCSE et de l'IB, qui a également passé de nombreuses années en tant qu'examineur de l'IB.

Depuis plusieurs années, je suis la vision d'Enko Education qui consiste à accroître l'accessibilité à une éducation internationale de haute qualité pour les apprenants à travers l'Afrique et je suis très heureux de faire maintenant partie du groupe. Mon objectif est d'appliquer mes connaissances et compétences accumulées au développement continu du campus Enko Bonanjo en tant que centre d'apprentissage de haute qualité où tous les élèves réalisent leur véritable potentiel. Mon objectif prioritaire est de voir comment nous pouvons exploiter les compétences linguistiques de notre population scolaire et, à terme, développer EBIS en tant que centre d'éducation bilingue.

Nous nous rencontrerons dès que possible après mon arrivée au Cameroun et je me réjouis de vous rencontrer tous personnellement.

Je vous salue chaleureusement,

John McGuinness